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Protokół Nr XXIX/2008
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 grudnia 2008 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie gminy Sitno na 2008 r.
- w sprawie zmiany Uchwały dot. podatków od środków transportowych na 2009 r.
- w sprawie udzielenia bonifikaty od opłat dla Ośrodka Promocji, Kultury i Sportu
   Gminy Sitno,
- w sprawie przyjęcia zmian Statutu Zamojsko-Roztoczańskiego Związku Gmin 
   z siedzibą w Zamościu.

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Juszczak Andrzej
4. Gazda Antoni
5. Karski Aleksander
6. Łuczyszyn Lucjan
7. Mazurek Janusz
8. Mazurek Jerzy
9. Monastryski Ryszard
10.Niedźwiedź Zygmunt
11.Pawlicha Bogdan
12.Szajnoga Marek
13.Tukiendorf Edward
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Radni nieobecni: 

1. Kozak Leszek
2. Wrotniak Mieczysław

Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XXIX Sesji  Rady Gminy w bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Sitno 
Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy 
Panią  Jolantę  Hryciuk,  Komendanta  Gminnego  OSP  Pana  Henryka  Ternesa  oraz 
przybyłych na obrady sesji sołtysów.
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 15°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności  stwierdził,  że  w  obradach  sesji  uczestniczy  13  Radnych,  co  stanowi 
niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad,  pytając 
jednocześnie czy są do niego uwagi.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  porządku  obrad  i  przyjęli  go  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Antoni Gazda i Ryszard Monastyrski.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 13 Radnych.
Pan Antoni Gazda odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  XXIX/176/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  grudnia  2008  r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sitno.
Pani Skarbnik zapytała czy ww. uchwała ma być odczytana.
Pan Bogdan Pawlicha zaproponował by odczytać tą uchwałę gdyż Radni nie 
otrzymali jej w materiałach na sesję i nie mieli możliwości zapoznania się z tą 
Uchwałą.
W związku z powyższym Pani Skarbnik odczytała proponowane zmiany.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zadawanie pytań.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zapytał  o  kwotę  87.000,-zł  dla  Gospodarstwa 
Pomocniczego.
Pan Wójt wyjaśnił, że jest to kwota na wodociąg Kol. Sitno – Janówka. Zapłata 
za to zadanie następuje sukcesywnie. Łączny koszt wyniesie ok. 230 – 250 
tysięcy złotych w tym roku.
Pan Sekretarz  dodał,  że  od 1 stycznia  Gospodarstwo będzie  funkcjonowało 
w innej formie i okaże się czy będzie to lepsze rozwiązanie.
Całkowity koszt budowy wodociągu zmieści się w kwocie 500.000,-zł.
Dzięki bardzo dobrej  ściągalności podatków – nie będzie zobowiązań za to 
zadanie na 2009 r. W oświacie zmniejszyły się wydatki rzeczowe, m.in. dzięki 
sesji oświatowej. Na 2009 r. będzie jeszcze część wolnych środków.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  kto  jest  za  przyjęciem 
Uchwały w sprawie zmian w budżecie.
W głosowaniu jawnym za ww. uchwałą głosowało 11 Radnych, przeciw – 0, 
2 Radnych wstrzymało się od głosu.

2) Uchwała  Nr  XXIX/177/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  grudnia  2008  r. 
w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVII/170/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia 
5 grudnia 2008 r. w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku 
od środków transportowych na rok 2009.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że chodzi o jedną stawkę w załączniku Nr 2, która jest 
wyższa od stawki ministerialnej. Pozostałe stawki są bez zmian.
Wyżej  wymieniona  uchwała  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym  przy 
10 głosach za, 0 przeciw i 3 głosach wstrzymujących.

3) Uchwała  Nr  XXIX/178/08  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  grudnia  2008  r. 
w sprawie przyjęcia zmian statutu Zamojsko-Roztoczańskiego Związku Gmin 
z siedzibą w Zamościu.
Projekt uchwały wyjaśnił Pan Wójt.
Wyżej  wymieniona  uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym. 
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Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno Pan dr inż. Kajetan Protas.
Sprawozdanie  dotyczyło  w  szczególności  realizacji  zadań  bieżących  oraz 
podsumowania roku 2008.

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan  Bogdan  Pawlicha  zapytał  o  sprawę  nadzorowania  wylewiska  ścieków 
w Jarosławcu, gdyż prawdopodobnie z tego wylewiska korzystają bezpłatnie firmy 
prywatne.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  jest  to  niemożliwe,  gdyż Pan Antoszek ma klucze do 
bramy i nikt samowolnie nie ma możliwości wywozu ścieków.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zauważył,  że  mieszkańcy  mieli  mieć  możliwość 
wylewania ścieków za odpłatnością.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że jak na razie nie było takiej sytuacji.
Następnie Pan Lucjan Łuczyszyn podziękował za ufundowanie sztandaru dla OSP 
Sitno, zorganizowanie 80-lecia jednostki OSP, wybudowanie chodnika oraz poprawę 
drogi Pan Rogalski – Pan Dziura.
Następnie  Pan  Eugeniusz  Grela  przedstawił  podsumowanie  działalności  sołtysów 
w 2008 r. oraz podziękował Panu Wójtowi, Sekretarzowi i Radnym za współpracę 
z sołtysami przy realizacji zadań w 2008 r.
Przewodniczący Rady Gminy również podziękował sołtysom w imieniu Rady.
Pan  Andrzej  Juszczak  zapytał  o  propozycję  stawki  opłat  za  nieczystości  stałe 
od firmy PGK Zamość.
Pan Wójt wyjaśnił, że PGK nie złożyło w ogóle oferty na odbiór śmieci. Wpłynęła 
tylko jedna oferta od firmy Eko-Mega.  Prawdopodobnie te  firmy podzieliły teren 
powiatu między siebie.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  uwagę  na  zbyt  długie  świecenie  lamp  ulicznych 
w Kol. Jarosławiec.
Pan Sekretarz  wyjaśnił,  że  wysłano pismo do zakładu energetycznego w sprawie 
skrócenia czasu świecenia lamp.
Pan Zdzisław Skóra zwrócił uwagę na problem śmieci na cmentarzach stwierdzając, 
że należałoby pozostawić tam kontenery.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  wysłano  już  pisma  do  proboszczów  z  informacją, 
że Gmina może nieodpłatnie przekazać parafiom kontenery na śmieci.
Kontener na śmieci chce również wspólnota w Sitnie (bloki ODR).
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Pan Zdzisław Michałek zapytał o sprawę czystości na przystankach autobusowych, 
przy strażnicach i w innych miejscach publicznych.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że dalej będzie te miejsca sprzątać ZWiUTG.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że to kontenery które pozostaną, nie mogą 
stać na terenie gminnym, gdyż mieszkańcy dalej będą wyrzucać do nich śmieci.
Następnie Pani Janina Zawada w imieniu Kół Gospodyń Wiejskich, Chóru Wiarus 
i sołtysów zwróciła się z podziękowaniami i życzeniami dla Pana Wójta, Sekretarza, 
Skarbnika,  pracowników Urzędu  Gminy,  GOPS,  Przewodniczącego  Rady  Gminy 
oraz Państwa Radnych.
Pan Sekretarz również zwrócił  się z podziękowaniami i  życzeniami do zebranych 
osób.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.

Ad. 8
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XXVIII/2008 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad 
sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokół w głosowaniu jawnym przy 
12 głosach za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

Ad. 9
Zamknięcie obrad sesji

 Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował: 
Inspektor ds. samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


